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Írásbeli kérdés

„Lopakodó régió, avagy akkor is szétverjük a megyei dekoncentrált hivatalok
rendszerét, ha senki sem akarja?„címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Dr. Lamperth Mónikához, az Önkormányzati és Területfejlesztési Minisztérium
miniszteréhez.
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Néhány héttel ezelőtt a Parlament elvetette a régiók erőszakos kialakítására vonatkozó
javaslatot . Úgy tűnik, hogy a kormányzat törvényi felhatalmazás híján sem mondott le arról,
hogy régiós keretbe illessze a korábban megyei szervezeti rendben működő hivatalokat és
intézményeket .
Elindult egy lopakodó regionalizmus, amelynek végeredményeként majd a zalaegerszegi
vállalkozó adóügyeit a győri APEH központban intézheti, vagy bármely zalai polgár a
Földhivatalhoz tartozó ingatlan-nyilvántartást Győrben, vagy esetleg más megyén kívüli
városban érheti el.
Zalaegerszeg Megyei Jogú Város Közgyűlésének legutolsó ülésén interpellációjában egy -
nem a város vezetéséhez kötődő - képviselő érdeklődött az ebbéli kormányzati szándékokról.
Kötelességemnek érzem, hogy kérését továbbítva az önkormányzatokat felügyelő Miniszter
Asszonyt megkérdezzem, hogy milyen jövőt szánnak a későbbiekben a Zala Megyei
Közigazgatási Hivatalnak, APEH-nak, Földhivatalnak, Rendőrkapitányságnak, Munkaügyi
Központnak, ÁNTSZ-nek, stb .
Ezek a hivatalok a megyeszékhelyeken lakosságbarát módon, az állampolgárokhoz közel,
mindenki számára elérhetően végezték feladatukat .

Kérdezem Miniszter Asszonyt :

o A Zala megyei dekoncentrált hivatalok és azok jövőjével kapcsolatos tárgyalások
mikor kezdődnek el?



o Amennyiben a sajtóban napvilágot látott átszervezés esedékes lesz, azt megelőzően
remélhetjük-e, hogy a megyei jogú városok és a megyei önkormányzatok véleménye
a végső döntéshozatal előtt figyelembevételre kerül?

o Lesz-e Zalában a megszokott módon és színvonalon elérhető dekoncentrált szerv?

Budapest, 2006 . november 24 .

Válaszát várva, tisztelettel :

Dr. Gyimesi Endre
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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